
1	

14e jaargang nummer 52 

Colofon 
 
Redactieadres: 
Joke Gerds, Hoofdweg 3 
Tel: 0592 559313 
email: zeegserloopje@gmail.com  
Website: www.zeegse-dorpsbelang.nl 
 
inleveren kopij voor het volgende 
nummer: 25 november 2018 

Van de redactie 
  
Geen Loopje meer op de deurmat, maar in 
uw digitale brievenbus. Het is er eindelijk 
van gekomen. Het was de bedoeling dat u 
het vorige Loopje ook al langs deze weg zou 
krijgen, maar daar is iets misgegaan. Wel 
heeft het vorige Loopje, zoals gebruikelijk 
achter de link op de website gestaan, maar 
weinigen hebben die weg gevonden. De 
interviews met de nieuwe bestuursleden zijn 
opnieuw opgenomen in dit oktobernummer. 
 
De vormgeving is aangepast en gebaseerd 
op A4 formaat, zo kunt u hem makkelijk 
uitprinten als u dit prettiger vindt. 
Uiteraard krijgen mensen zonder computer 
ons blad in de ‘gewone’ brievenbus. 
 
Het Zeegser Loopje en ook de website levert 
informatie voor iedereen en iedereen kan/
mag kopij inleveren, heel graag zelfs! Zo 
kunnen we elkaar op de hoogte houden van 
het wel en wee in ons dorp. 
De website laat de meest actuele dingen 
zien. Het Loopje blijft wat minder bij de tijd. 
 
Kijk vooral ook eens rond op de site, en 
heeft u ideeën m.b.t. andere items of 
aanpassingen?  
Laat het weten! Het adres staat in het 
colofon. 
De jaaragenda zet ik, zodra het bestuur die 
klaar heeft, in de agenda van de website! 
 
Veel leesplezier! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Voor al uw feesten en partijen! 
Inclusief prachtig terras met uitzicht op de Brink! 

 
www.wittehuiszeegse.nl 

0592-541618 
 



2	

Jaarkalender 2018

   
Maandag  05 november    Oud papier 
Maandag  03 december    Oud papier 
Zondag   09 december  14.00   Plaatsen kerstboom Brink 
Maandag  31 december  11.30 (vanaf)  Oliebollen festijn Witte Huis 
Maandag  31 december  23.00 (vanaf)  Sylvesterparty op de Brink  

      met vuurwerkshow 
 

Beste dorpsgenoten, 
 
Ook dit jaar willen we de 
brink weer opfleuren met 
een kerstboom, echter we 
hebben nog geen boom! 
 
Wie o wie heeft nog een 
boom staan en wil er wel 
vanaf? Dan komen wij hem 
in december ophalen.  
Graag berichtje naar Klaas 
Hooijer of Ingmar van der 
Woude. 
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Van het bestuur

Verslag ledenvergadering op 25 september 2018 in het Witte Huis 
 
De voorzitter Klaas heet ieder welkom. De opkomst is minder dan waar hij op 
had gehoopt, hij noemt het jammer voor de discussie. Dit is geen jaarlijkse 
algemene ledenvergadering, maar een gewone ledenvergadering, zoals 
afgesproken in het nieuwste huishoudelijk reglement (maart 2018), om de 
projectgroepen voor het komende jaar vast te stellen. 
 
Speciaal welkom voor de mensen van kampeervereniging ‘Mooi Zeegse’. Dit is 
de eerste keer in jaren dat zij gevolg geven aan de uitnodiging. Vroeger deden 
wij als dorpsbelangen nog wel eens mee aan een volleybaltoernooi van de 
kampeervereniging. Antwoord: dat toernooi wordt nog steeds gehouden en er 
wordt beloofd dat de eerstvolgende keer ook Dorpsbelangen zal worden 
uitgenodigd mee te doen. 
 
Op het scherm verschijnen sheets van de agenda en de onderwerpen.  
 
Lidmaatschap en contributie. 
De secretaris Toos vertelt: Momenteel zijn we druk met het vervolmaken van de 
ledenlijst. Hij is nog niet volledig actueel, maar hij is beter en uitgebreider dan 
ooit geweest. Ook brengt Toos de brief inzake lidmaatschap en contributie, die 
recent verspreid is onder alle inwoners, aan de orde. Zij heeft inmiddels veel 
reacties gehad. (heel kort: 10 euro 1 stemgerechtigd lid/ 15 euro 2 
stemgerechtigde leden/ 20 euro 3 (kinderen boven de 18, enz.). 
Er ontstaat discussie over lidmaatschap 2 partners, 10,- betalen, dan is er maar 
1 lid, kan er maar 1 naar de ledenvergadering, moet de ander vragen om te 
mogen komen, gaat het zo werken? Antwoord: officieel zal dat zo zijn, maar wij 
zijn daar niet star in, iedereen is na betaling van contributie welkom als lid.  
Vraag: wanneer wordt de contributie afgeschreven (middels de machtiging).  
Antwoord: januari 2019. 
Opmerking: Jammer dat er zo laat gecommuniceerd is over de vergadering, 
het lidmaatschap en de contributie.  
Vraag: Hoe veel namen staan er op de ledenlijst. Antwoord: veel namen, 
waarvan ca. 105 betalende leden.  
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Projectgroepen 
 
Projectgroep activiteiten 
Ingmar vertelt over de activiteiten van het hele jaar:  
Paaseieren zoeken: er waren dit jaar veel kinderen. 
Paasvuur: het was een geweldig vuur, bloedheet, veel mensen, veel 
gezelligheid. 
Brinkdagen: 3 dagen zijn moeilijk in te vullen, zeker met te weinig vrijwilligers 
en bezoekers, misschien draaien we de 3 dagen terug naar 1, tenzij er meer 
ideëen en hulp komen. 
Sinterklaas: gaat gewoon door als er genoeg kinderen zijn. 
Kerst: we moeten het nog hebben over de boom, als er niet genoeg kinderen 
zijn, gaat de boom niet versierd worden, er komt wél een boom. 
Oliebollen bakken: dat gaat weer gewoon gebeuren op het terras van het 
Witte Huis. 
Vuurwerkshow: Vanaf 23.30 uur op de brink, met na 24.00 uur een 
vuurwerkshow door de jeugd van Zeegse en Tynaarlo. Dit is geen activiteit van 
Dorpsbelangen, maar wij begeleiden het wel.  
Opmerking: Het zou erg fijn zijn als er goede verlichting in de kerstboom komt. 
Met goede verlichting, veel lampjes, is er eigenlijk geen versiering nodig. Of 
een alternatieve boom plaatsen (van hout bijvoorbeeld). Antwoord: er is 
gesproken binnen het bestuur over nieuwe verlichting. 
 
Zeegse Hart veilig (zie in dit Loopje) 
Er zijn in Zeegse momenteel 56 vrijwilligers, 30 daarvan moeten de 
opleidingskosten zelf betalen, de rest kan het via het werk declareren. 
Momenteel worden er herhalingscursussen gegeven. Er is het plan opgevat om 
de kosten door het hele dorp te laten betalen.  
Opmerking: bestaat er een subsidie voor? Antwoord: verzoek gedaan bij de 
gemeente, geen subsidie. Opmerking: vergoeding door de zorgverzekeraar? 
Antwoord: dat wás zo, nu niet meer. 
 
Mooi Zeegse vertelt dat zij ook opleiden, voor 18,50 euro per persoon (wij 35). 
Ingmar legt uit wel graag de opleider naar Zeegse te willen halen, niet die 30 
mensen naar Groningen of Assen laten rijden. Hij noemt het voorstel een bus 
bij het paasvuur en de oliebollen neer te zetten voor een bijdrage. 
Joke doet de suggestie het op de site te zetten, bankrekeningnummer er bij, 
bijdrage te storten onder vermelding van hart veilig. Goed plan, Ingmar zal een 
brief opstellen en deze naar Joke sturen. Bij Fletcher en het Ribhouse hangt 
een aed, die wij kosteloos kunnen gebruiken. 
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Creatieve projectgroep 
Anneke neemt het woord. De vogelverschrikkers staan er nog, omdat het nog steeds 
mooi weer is, omdat er nog veel toeristen en hotelgasten in Zeegse zijn, mensen nog 
geregeld foto’s maken van de verschrikkers. 
Er zijn 2 mensen toegevoegd aan de projectgroep, Carla Boekhorst en Greetje de Nijs.  
De projectgroep wil graag toestemming van het bestuur om ook voor 2019 weer met 
een mooi project aan de slag te gaan.  
Die toestemming wordt gegeven door het bestuur. 
 
Boerenerven rondom de brink en de brink 
Vanuit de BOKD is er een rapport uit 2010 die gedeeltelijk is afgerond, namelijk de 
wegen rondom de brink. In dat rapport stonden ook suggesties om de brink aan te 
passen, beter bevoetbalbaar te maken, graskeien voor het Witte Huis neer te leggen en 
de oorspronkelijke heuveltjes weer aan te leggen. Dit plan is niet uitgevoerd en verdient 
wellicht nadere bestudering, in overleg met de Boermarke. 
Ook is er een plan van Landschapsbeheer, gepresenteerd op de ALV van maart 2017. Dit 
behelst het aanpassen van de erven rondom de brink. Binnenkort komt hiervan een 
rapport en dan is het de verwachting dat er in januari 2019 met de bewoners rondom de 
brink over gesproken kan worden. In de projectgroep: Johan van Fessen, Ina Boerma, 
Ron Manisch en ? (nog te benaderen).  
 
Projectgroep Glasvezel 
Goed nieuws. Er zit eindelijk voortgang in, de gemeente en provincie hebben geld 
toegezegd, we kunnen nu bij de huizen langs om abonnementen te verkopen. 7,50 euro 
per maand of 995,- euro ineens voor het leven (op het huis). Alle huizen in Zeegse 
kunnen worden aangesloten. Er komt een nieuwe kabel, de sleuf die ooit gelegd is voor 
Staatsbosbeheer, wordt niet gebruikt. Je kunt je eigen provider kiezen. Binnenkort 
ontvangt ieder huis een brief en daarna volgt een huisbezoek voor het afsluiten van een 
abonnement. 
 
Projectgroep Verkeer 
Leden worden: Annet Hadders, Klaas Hooijer en Joke Gerds. 
De voorzitter noemt een eventueel nieuwe projectgroep, 
 
Projectgroep Historie 
Deze zou moeten gaan over de historie van Zeegse, hoe is Zeegse ontstaan, hoe oud is 
Zeegse, hoe was het leven in Zeegse. Belangrijk is te praten met bijvoorbeeld de oudste 
inwoners van Zeegse. Leden worden: Jan Helder, Lies Hooijer, ? (nog te benaderen). 
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Jan Helder vraagt 
naar het autoluw 
maken van de 
Schipborgerweg 
(brugje over de 
Drentsche Aa).  
 
Uit informele heeft 
de voorzitter 
vernomen dat dit 
niet meer doorgaat. 
 
De voorzitter dankt 
ieder voor zijn of 
haar inbreng en sluit 
de vergadering. 
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Wat verder ter tafel komt 
Idee van Joke Gerds (en Theo Brugman): b.v. 1 keer per maand op vrijdagmiddag 
bij elkaar komen als dorpsgenoten, een “happy Hour”, een soort vrijmibo 
(vrijdagmiddagborrel). Leuk idee, het bestuur zal het er over hebben. 
Joke noemt de zo belangrijke communicatie. De middelen hiertoe zijn er, we 
hebben een website, een Loopje, social media, maar informatie moet wel 
aangeleverd worden!!!  
Johan noemt het project van de gemeente, het zogeheten “mijn buurtje”. Klaas en 
Johan zijn bij een eerste bijeenkomst hierover geweest. Dit moet gezien worden als 
een ondersteunend medium waar bewoners zelf iets op kunnen zetten. De 
volgende bijeenkomst kan Johan niet heen en zal Joke met Klaas (Joke heeft zich 
teruggetrokken) meegaan.  
Met de communicatie zullen zich bezig gaan houden: Joke en Toos en ?? 
Harm Polman vraagt de volgende keer graag de agenda voor de vergadering 
eerder te verspreiden. 
Harm had graag gezien dat de notulen van de vorige ALV hier besproken waren. De 
voorzitter zegt dat dat de ALV was en dit is een gewone ledenvergadering, de 
notulen van de ALV komen in maart 2019 aan de orde. 
Twee bewoners, die hier pas zijn komen wonen, waren zeer verrast met de bos 
bloemen die zij als welkom van DBZ ontvingen. 
Anneke Joosten noemt dat zij in de Goldakkers wel vaak wat horen over de 
Hoofdweg, maar geen idee hebben wat er langs rijdt en het was wel leuk geweest 
om b.v. de Drentherally of Pedaal Vocaal te zien. Ergens publiceren?  
 
We spreken af dat als iemand iets hoort, dat diegene het doorgeeft aan Joke om 
het op de website te zetten. 
Grietje Scheiberlich noemt de slechte staat van het informatiebord aan de brink. 
Kan die vernieuwd worden?  De voorzitter heeft het verzoek hiervoor bij de 
gemeente neergelegd, aar er is nog niets mee gedaan. 
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Open brief aan dorpsbewoners 
 Zeegse 
 
 
 
 
  
  
‘Hartveilig Zeegse’
  

Bij een acute circulatie stilstand is het van het grootste belang dat direct 
112 wordt gebeld. De meldkamer van 112 stuurt dan 2 ambulances en 
stuurt tevens een oproep via een sms bericht naar vrijwilligers die zich 
hebben aangemeld. Deze vrijwilligers hebben geleerd hoe ze moeten 
reanimeren en hoe een AED te gebruiken en wonen of werken in de buurt 
van het slachtoffer. Ze kunnen daardoor snel ter plaatse zijn en de 
overlevingskansen van het slachtoffer aanzienlijk verhogen. 

  
In Zeegse zitten we ruimschoots boven het percentage mensen dat is opgeleid en 
aangemeld. Dat is iets waar we trots op mogen zijn. En het heeft de afgelopen tijd 
zijn nut al meerdere keren bewezen! De laatste keer dat  er een reanimatie 
plaatsvond duurde het 25 minuten voordat de ambulance er was! Zonder onze 
goed opgeleide vrijwilligers was deze patiënt kansloos geweest!  
  
Maar… opleiding en een jaarlijkse herhalingscursus kost geld, bijna geen enkele 
ziektekostenverzekeraar vergoedt dit. Iedereen betaalt zelf 35 euro en omdat dit 
niet kostendekkend is, past Dorpsbelangen het ontbrekende bij. Dit willen we heel 
graag anders. Hartveilig zijn en blijven is in het belang van ons allemaal! 
  
Voorstel:
Alle dorpsbewoners betalen jaarlijks een kleine bijdrage (bv. 5 euro, meer mag ook) 
voor de opleiding en jaarlijkse herhalingscursus, dan kunnen we Zeegse samen 
Hartveilig houden!  
  
U mag het overmaken op de rekening van Dorpsbelangen: NL 45 INGB 
0001221216 o.v.v. Hartveilig Zeegse 
Het mag ook in de brievenbus in een envelop met uw naam en adres op Hoofdweg 
38. 
  
Wij zullen bij evenementen in het dorp bij wijze van crowdfund actie steeds een 
bus neerzetten voor een vrijwillige bijdrage.  
  
‘Hartveilig Zeegse’ als project voor en door het dorp gedragen, hoe mooi is dat? 
  
  
Namens Dorpsbelangen, 
Ingmar van der Woude 
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Als nieuw bestuurslid voor 
Dorpsbelangen Zeegse, wil ik mij 
graag even voorstellen. Mijn naam is 
Johan van Fessem. Ik ben getrouwd 
met Lidia de Boer en woon mooi 
centraal in het dorp aan de Brink. 
Lidia en ik hebben samen acht 
kinderen, waarvan er nog twee bij 
ons thuis wonen. De anderen wonen 
inmiddels in de stad Groningen. 
  
Ik woon ruim tien jaar in Zeegse. Ik 
geniet van de omgeving van Zeegse 
met name tijdens het hardlopen en 
wandelen met de hond. Ik heb de 
afgelopen jaren in het buitenland 
gewerkt. Nu ik weer permanent thuis 
ben in Zeegse, heb ik meer tijd om 
iets voor dorpsbelangen te doen. 
  
Tijdens de eerste 
bestuursvergadering is er besloten 
dat ik het penningmeesterschap van 
Peter Joustra ga overnemen. 
Vroeger ben ik al eerder 
penningmeester geweest van een 
sportvereniging en dat heb ik met 
plezier gedaan.  
  
Ik vind het belangrijk mijn bijdrage te 
leveren aan een prettige 
levensomgeving in Zeegse. Wat mij 
betreft gaat dat verder dan de 
organisatie van een aantal 
festiviteiten. Het zou mooi zijn als we 
elkaar kunnen helpen in het dorp op 
allerlei gebieden. Vaak is het niet 
bekend dat iemand hulp kan 
gebruiken.  
 
Het start daarom met het in contact 
brengen van mensen met elkaar. 
Dorpsbelangen kan daarin 
ondersteunen. Ik hoor graag van 
mensen wat er leeft en of er zaken 
zijn, die dorpsbelangen op zou 
kunnen pakken. 

Even voorstellen:

Ik ben Annet Hadders. Ik ben 55 
jaar en werk op de prof 
Bladergroenschool te Groningen 
als groepsleerkracht. 
 
Na een ingrijpende verbouwing 
woon ik sinds 1 april 2017 met 
veel plezier in Zeegse aan de 
hoofdweg 5. Hier woon ik samen 
met mijn man Roelof  en zoon 
Max.  
 
Nu de verbouwing niet meer zo 
intensief is heb ik weer meer tijd 
voor andere activiteiten. 
 
Zo hebben wij een pup van 13 
weken oud waar we mee kunnen 
wandelen in het mooie Zeegse. 
 
Toen ik gevraagd werd om in het 
bestuur van Dorpsbelangen te 
gaan heb ik ja gezegd. Dit 
omdat ik graag bij wil dragen 
aan een bloeiend en bruisend 
Zeegse.  
 
Ik hoop dan ook bij de 
activiteiten die er zijn te kunnen 
ondersteunen en te kijken hoe 
wij Zeegse nog beter op de 
kaart kunnen zetten. 
  
Annet 
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Wat is het mooi in Zeegse! Het is echt een 
voorrecht om in zo’n mooie omgeving te 
kunnen wonen. Zo dicht bij / in de natuur. 
De seizoenen wisselen elkaar altijd af en 
elk seizoen heeft altijd weer zijn eigen 
karakter. Bomen met en bomen zonder 
blad, akkers met gewassen en kale akkers, 
de Nederlandse luchten, altijd verschillend, 
altijd prachtig om naar te kijken.  
We zien hazen, reëen, fazanten, ganzen, 
roofvogels, heel veel gewone vogels. Er 
wordt veel gewandeld, gefietst, hard 
gelopen, gestept, geskeelerd, getoerd met 
motoren (oud of nieuw), old timers, 
cabrio’s, dafjes, solexen, je kunt het zo gek 
niet bedenken of het rijdt wel door 
Zeegse.  
De brink staat geregeld vol met 
geparkeerde auto’s en het terras van het 
Witte Huis zit geregeld vol met mensen 
die zich laven aan een hapje of een 
drankje. En wat zien we nog meer in 
Zeegse?  
 
Vogelverschrikkers. Her en der door het 
dorp verspreid verschijnen de mooiste 
creaties, allemaal in het kader van 
“Zeegse, verschrikkelijk mooi”. Fijn om te 
zien dat er zo veel dorpsbewoners gehoor 
aan dit thema hebben gegeven. 
Binnenkort weer de Brinkdagen, met 
hopelijk veel zon en veel mensen, die 
genieten van gezellig samenzijn en allerlei 
leuke activiteiten die aangeboden worden. 
Het bruggetje over het Zeegser loopje is, 
na een valse start, weer sterk genoeg voor 
alle verkeer en fijn om overheen te rijden. 
Nu de wegmarkering nog.  
Kunnen we nog meer bedenken wat het 
vermelden waard is? Schroom niet, klim in 
de pen, altijd leuk om zomaar iets 
doodgewoons te lezen, de dagelijkse gang 
van zaken, of iets bijzonders, dat kan 
natuurlijk ook, altijd voer voor het 
Zeegserloopje. 
 
Groetvanmij.

Juni 2018

Herfst in Zeegse ) 
 
De herfst is in aantocht. De zomer is bijna 
verdreven. Die zomer was lang en warm en 
droog. Zeegse ligt boven op een zandbult, 
het grondwater ligt erg diep, de 
oppervlakte was kurkdroog. De natuur had 
het dientengevolge heel zwaar. De tuinen 
zagen er dor uit, menig plant zag er uit 
alsof het nooit meer iets zou worden.  De 
gazonnetjes waren zo dor als hooi en 
hadden ook die kleur. Er kwam maar geen 
regen, wel af en toe om ons heen, maar 
Zeegse werd gemeden.  
 
Tot ….. ja, hoor, het begon met weinig, 
maar we kregen toch een paar heftige 
buien. Nog lang niet genoeg, daarvoor 
zou het dagen achter elkaar moeten 
regenen, maar toch heeft de natuur er wel 
al wat aan.  
De gazonnetjes kleuren weer groen en de 
meeste planten zien er weer beter uit.  
 
De herfst laat straks de natuur weer totaal 
veranderen. Eerst geven de bomen de 
mooiste kleuren te zien, geel, rood, bruin, 
prachtig. Dan komt er een moment dat al 
die mooie gekleurde bladeren uit de 
bomen vallen en de aarde bedekken. 
Harken, vegen, alle bladeren op een bult 
in de bladopvangbakken.  
 
De vogelverschrikkers zijn inmiddels uit het 
dorp weggetrokken. Waar zijn ze naar toe 
gegaan? Staan ze allemaal ergens bij 
elkaar, gezellig te verschrikken? Of hebben 
ze allemaal het loodje gelegd, zijn ze er 
gewoon niet meer! Het was in ieder geval 
een mooi en opvallend gezicht, al die 
vreemde creaties in de tuinen. Straks 
lekker genieten van de herfst, als gezegd 
de mooie kleuren, maar ook de 
paddestoelen, de geuren, de eikels, 
kastanjes, heel veel mooie herfstzaken.  
 
Groetvanmij 

Oktober 2018



Klaas Hooijer   voorzitter  klaaslieshooijer@gmail.com 
Toos Docter   secretaris  t.docter@home.nl 
Johan van Fessem  penningmeester  johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje  lid   morijnbourgonje@gmail.com  543332  
Ingmar van der Woude  lid    ikwoude@gmail.com    0651389658 
Annet Hadders   lid   mathadders@home.nl    0646046505 
	

	
Nog geen lid? 
 
Een tientje per jaar voor het eerste lid 
in het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 
  
Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
steunen, wilt u meedenken, praten en 
beslissen over uw dorp, maak dan uw 
lidmaatschapsbijdrage van 10 euro/jaar over 
op NL45 INGB 0001 2212 16 
t.a.v. Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
 
U kunt ook kiezen voor automatisch incasso. 
Vraag het de penningmeester. 

 
 
 


